Abu Dhabi Grammar School (Canada) Student Transportation Form

2022 - 2023

Official Us Bus No:	<u>e only</u>
GRAMMAR SCHOOL S	
T. C.S.	1/10
AGS	wight of

2022		No:
Full Name:		Special State Control of the State of the St
Grade:		
Location/Street:	•	
Nearest Landmark:		
Father Name:		
Mother Name:		
Home Telephone No:		
AGS Transportation is provided up to Stre The service does not cover areas beyond Stre قة المشرف).		مختور المواصلات المدرس
Parents Signature:	Date:	-
********	******	****
Acknowledgement: Transportation fees once paid are no	on-refundable, non-exchangeable	and non-
transferrable.	m Totulidabio, non-exchangeable	and non-

Parents Signature: _____ Date: _____



نموذج التعهد

أنا الموقع أدناه : ولي أمر الطالب / الطالبة / الطلاب :
£
£
£

أتعهد بما يلي:

- أن يتواجد الشخص المحدد من قبلي عند نقطة الوصول لاستقبال أبناني الذين تقل أعمار هم عن ١١ سنة في المواعيد المحددة من قبل المدرسة.
 - ٢. تزويد المدرسة بالبيانات اللازمة التواصل معى وتحديثها كلما لزم.
- ٦. استلام أبنائي الذين تقل أعمارهم عن ١١ سنة من المدرسة في حال إعادتهم إليها
 بسبب عدم تواجد من يستقبلهم عند نقطة الوصول المحددة.
 - دفع تكاليف إصلاح أية أضرار يتسبب فيها أبنائي للحافلة .
- توعية أبناني بأهمية توخي السلامة أثناء الرحلة وخاصة عند انتظار الحافلة والصعود والنزول منها والالتزام بما يلي :
 - أ. التواجد في نقطة التجمع في الوقت المحدد أو قبله.
- ب. عدم مخالفة أنظمة السلامة أو تعريض حياتهم أو حياة الأخرين للخطر داخل الحافلة .
 - عدم معادرة الحافلة قبل الوصول للمدرسة أو نقطة الوصول المحددة .
- ن. الجلوس طوال فترة الرحلة في مقاعدهم وربط أحزمة الأمان بإحكام حيثما
 وجدت ـ
- ث. عدم إساءة القصرف أو التسبب بالإز عماج أو المشماركة في أي مشكل أو سلوكيات عدائية .



ج. إبلاغ إدارة المدرسة عن أي مخالفة تتعلق بنظافة الحافلة المدرسية أو سوء تصرف السائق أر المرافقة أو الطلاب.

كما أقر بانه بات معلوماً لدي بأنه يحق للمدرسة منع خدمة النقل المدرسي عن أبني في الحالات التالية:

أ. إذا استمر في مخالفة أيا من أنظمة السلامة أو عرض نفسه أو حياته أو حياة
 الآخرين للخطر أثناء الرحلة .

ب. إذا استمر في إساءة التصرف، والتسبب في الإزعاج أو المشاركة في ب أي تصرفات غير لانقة أو عدائية تجاه الطلاب الأخرين بعد إنذاره خطيا ثلاث مرات أثناء العام الدراسي الواحد.

توقيع ولي الأمر

التاريخ:

NOVASCOTIA Department of

Education

أبوظبي جرامر سكول (كندا)

ABU DHABI GRAMMAR SCHOOL (CANADA)

Accredited by: Department of Education and Early Childhood Development

NOVA SCOTIA (CANADA)



Responsibilities of Parents

Parents shall sign an undertaking with the following commitments:

- 1. Pick up their children under the age of 11 years at the specific times, whether themselves or through their designees.
- 2. Provide the School with their contact details and update the same, whenever required.
- 3. Pick up the student from school in case he is returned to school due to the non-presence of the parent at the designated drop-off point.
- 4. Pay the repair costs for any damages caused by their children to the bus.
- 5. Notify the school management of any offense relating to the bus cleanness or any misbehavior of the driver, supervisor or students.
- 6. Educate their children on the importance of traffic safety throughout the trip and when waiting for, getting on or off the bus and comply with the following:

To be present near their homes or at the assembly points at or before the specific time.

- Not to violate any safety regulations or expose himself or others to danger during the school bus trip.
- Not to leave the bus before reaching the school or the designated drop-off point.
- Remain seated with seat belts fastened at all times.
- Not to misbehave, makes trouble or get involved in any improper or aggressive behavior.
- Notify the school management of any offense relating to the bus cleanness or any misbehavior of the driver, supervisor or students.
- Undertake to agree on the prevention of their children from using the school transport service for the period as determined by the concerned parties in case of breach of any rules and regulations.

Parent's Signature:	CONMAN SCHOOL
Date:	A GS E
	The state of the s
	مرامر سكول